
 

 

Vragen vragenhalfuurtje betreffende de van Strijenstraat. 

 

Voorzitter nav het ernstige ongeval van vorige week maandag 14 oktober op de van Strijenstraat heerst 

er veel onrust bij de omwonende van deze straat.  De fractie van Gemeentebelangen is met bewoners 

in gesprek gegaan en we vragen ons af wat er aan de snelheid en de verkeersveiligheid van deze straat 

gedaan kan worden.  

 


